
Aleksandra Pandurević 

Pitanje postavljeno predsjedatelju Zastupničkog doma: „Zanima me jesu li točne informacije, 

koje su se pojavile, da ste prilikom vašeg posjeta Albaniji o trošku Parlamenta sa sobom 

vodili i ekipu Federalne televizije? Ako je to točno, zanima me zašto u tom slučaju nije 

pozvan i drugi entitetski emitter, Radio-televizija RS-a, ili zašto niste poveli ekipu BHT-a?”  

 

Napomena: Pitanje nije upućeno na adresu, jer nije predano u pisanom obliku. Čeka se da 

Aleksandra Pandurević dostavi pitanje. 

 


